



22. april 2017

Styremøte for Vågan hundeklubb
Svolvær – lørdag 22. april 2017

Frammøtte: Gøril, Roy Tore, Renate, Merete, Monica, Eila.

Meldt forfall: -

1. Konstituering av nytt styre

Vedtak: Merete Pedersen tar rollen som kasserer.

Roy Tore tar rollen som sekretær i tillegg til vervet som nestleder.

Camilla Spansvoll har tatt kontakt og bedt om å fratse sitt verv allerede før tiltredelse.

Greta Kristine Granås suppleres inn som varamedlem.

Styret tilrettelegger for at arbeidet skal være så enkelt som mulig. Styret undersøker hva vi trenger av regnskapsprogram til pc-en. Kasserer beholder klubbens datamaskin til bruk med dette arbeidet.

2. Hundens dag

Vedtak: Søndag 21.mai 2017 på Svolvær torg kl. 12.00. Siw Skaar snakker med kommunen om tillatelse| Vi snakker med Kjersti Wennberg om hun kan vise fram litt oppgaver i rally-lydighet og hverdagslydighet.

3. LDS 2018

Vedtak: Planlagt til første helga i august 2018, men NKK har kanskje frarøvet oss denne helga og per dags dato har vi ennå ikke fått avklart om denne helga blir ledig eller opptatt.

Gøril tar kontakt med Lisbeth i NKK region Nord og så sender vi inn en skriftlig klage til NKK.

Gøril sjekker opp med leie av hall og om vi kan arrangere utstilling på en annen tid av året.

Kommuneoverlege Jan Håkon Juul.

4. Innendørs treningslokale

Vedtak: Klubben har endelig fått skaffet seg innendørs treningslokale på Svinøya.

Morten Hansen på Mdesign er vaktmester og han ordner med kontrakt osv med Gøril.

5. Kurs og aktivitet

Vedtak: I år skal vi få til et førstehjelpskurs for hund. Vi tar sikte på første uka i september.

Samarbeid med veterinær Lise hos Lofoten veterinærsenter og Royal Canine.

Renate har ansvaret.

Valp og unghund-kurs er nødvendig. Vi kontakter Sunniva Jørgensen hos hundevenn.

Gøril har ansvaret her.

Vi kontakter NTBK og spør om spor og runderingskurs. Merete har ansvaret.

Blodsporkurs gjennomføres med Oddvar Sameien. Gøril tar ansvar.

Freestyle-kurs. Kanskje Kjersti Wennberg kan kjøre kurs. Gøril tar ansvar.

Banen på Ørsnes må vedlikeholdes. Vi lager en plan for hvordan vi kan vedlikeholde dette.

6. Profileringsstøy

Vedtak: Klubben skal ordne med profileringsklær til de som leder treninger. Klubbens medlemmer bør også få muligheten til å kjøpe klær med klubblogo på.

7. Lager / treningslokale

Vedtak: Vi skal kjøpe oss en liten redskapsbod eller lignende som vi kan lagre treningsutstyr i på det nye lokalet. Når det blir klart ordner vi med en dugnad og ordner til.

Etterhvert kommer det på plass litt utemøbler eller lignende som kan stå i lokalet.

Vi kjøper nøkkelboks til både lageret på vorsetøya og en til treningslokalet på svinøya.

Vi skal lage ei avkryssingsliste eller noe hvor vi skriver opp hvem som benytter lokalet.

8. Eventuelt

Vedtak: Ingen innmeldte saker.

Neste møte i utstillingskomiteen: Ikke vedtatt.

Neste styremøte: Ikke vedtatt.